
**O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIY TA‘LIM, FAN VA
INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI
NAMANGAN MUHANDISLIK-TEKNOLOGIYA INSTITUTI**

**Kimyo-texnologiya fakulteti Kimyo kafedrası
2023 yil 7-8 noyabrda o‘tkaziladigan respublika miqyosida rejalashtirilgan
ilmiy anjuman
AXBOROT XATI**

Namangan muhandislik-texnologiya institutida «**Ta‘lim, fan va ishlab chiqarishning dolzarb muammolari**» (Актуальные проблемы образования, науки и производства) mavzusida respublika miqyosidagi ilmiy-amaliy anjuman tashkil etiladi. Ilmiy-amaliy anjuman **2023 yilning 7-8 noyabr kunlari** Namangan muhandislik-texnologiya instituti Kimyo-texnologiya fakultetida o‘tkaziladi.

Anjuman maqomi – Respublika miqyosida xorijiy olimlarning ishtirokida o‘tkazish rejalashtirilgan.

Anjuman kimyo sohasidagi ilmiy yo‘nalishlar bilan bog‘liq bo‘lib, pedagogika, ilmiy izlanishlar, muhandislik, texnologik yo‘nalishlar va boshqa sohalarda o‘qitishning innovatsion usullarni darslarda qo‘llashning ahamiyati va samaradorligini oshirish, o‘qituvchini o‘qitish mahorati, ta‘limda, ilmiy izlanishlarda, ishlab chiqarishda mavjud muammolar, texnologiya, muhandislik xamda boshqa yo‘nalishlarda olingan yangiliklarni ko‘rsatish va tajriba almashinish kabi maqsad va vazifalar nazarda tutilgan ilmiy tadqiqotlar muhokama qilinadi.

Respublikamizdagi oliy ta‘lim muassasalarida olib borilayotgan ilmiy - tadqiqotlarning yechimlari bo‘yicha xulosa hamda takliflar tayyorlash ko‘zda tutilgan.

Anjumanda respublikamizda mavjud oliy ta‘lim va ilmiy-tadqiqot muassasalarining kimyo va kimyoviy texnologiyalar sohasida ilmiy faoliyat bilan shug‘ullanuvchi xodimlar taklif etiladilar.

Ilmiy-amaliy anjuman quyidagi sho‘balarda o‘tkaziladi:

1. Organik va yuqori molekulyar birikmalar kimyosi.
2. Noorganik va analitik kimyo muammolari hamda yechimlari.
3. Nazariy kimyo: kvant va kompyuter kimyosi, fizikaviy kimyo va spektroskopiya.
4. Funktsional materiallar sintezi va amaliy tadqiqotlar.
5. Kimyo ta‘limida pedagogik texnologiyalar va innovatsiya.

ANJUMAN MA'RUZALARINI RASMIYLASHTIRISHGA TALABLAR

Anjumanning ishchi tillari: o‘zbek, rus va ingliz. Tezislar Microsoft Word matn muharririda A4 formatda tayyorlanadi.

Har bir tezis 3 betdan oshmasligi lozim hamda Times New Roman shriftida tayyorlanib, 14 kegl, satriklar oralig‘i 1,5 interval, sahifalar yuqori va pastdan - 2 sm,

o'ngdan 1,5 va chapdan - 3,0 sm qoldirib rasmiylashtiriladi. Sarlavhadan keyin 1 interval tashlab muallif (lar) ning ismi, sharifi va familiyasi, ish joyi va elektron pochta ko'rsatiladi, so'ng o'zbek, rus va ingliz tillarida annotatsiya va kalit so'zlar keltiriladi, 1 interval tashlab asosiy matn, xulosa, tavsiyalar hamda maqola oxirida 1 interval tashlab adabiyotlar ro'yxati keltiriladi.

Tezis mazmuni anjuman mavzusi va yo'nalishlariga mos bo'lib, dolzarblikka asoslanishi, tahlil, amaliy tavsiyalar berilishi zarur. Agar matnda jadvallar va rasmlar mavjud bo'lsa, ular raqamlangan bo'lishi kerak. («1-jadval» - qalin harflar bilan yozilgan).

Formulalarning raqamlanishi, formulalar, teoremlar, lemmalar, natijalarga hamda adabiyotlarga havolalar kvadrat qavsda yozilishi kerak, ya'ni avtomatik qo'yilmasligi kerak. Yuborilayotgan fayllarning nomlari lotin harflarida birinchi muallif familiyasi ismi bilan va tegishli sho'ba raqami yozilishi kerak (masalan, Soliyev M_3.doc).

Matnda keltirilgan fikrlar, statistik ma'lumotlar aks etgan g'oyalar, shuningdek matn orfografiyasi uchun ma'suliyat muallif zimmasida qoladi. Tashkiliy qo'mita muddatidan keyin yuborilgan yoki namunada keltirilgan tayyorlash tartibiga rioya qilinmagan tezislarni qabul qilmaslik huquqiga ega. Anjumanning tashkiliy badali va materiallar to'planning nashr harajatlari har bir tezisga 30 000 so'm deb belgilangan. To'lov: 9860 1701 1346 5182 (M.Soliev) raqamli plastik karta orqali qabul qilinadi. Mualliflar to'lov kvitansiyasini + 99888-115-04-05 raqamiga yuborish mumkin.

Maqolalarni qabul qilishning so'nggi muddati: 2023 yil 30-oktyabr.

Anjumanda ishtirok etish uchun tezislarni tashkiliy qo'mitaga quyidagi elektron pochta orqali yuborish kerak: e-mail: muhammadbey@mail.ru. Ma'lumot uchun koordinator Azizov Vohidxo`ja Zohid o`g`liga (tel. +99888-115-04-05) murojaat qilishingiz mumkin.

Manzil: 160115, O'zbekiston Respublikasi, Namangan shahri, Kosonsoy ko`chasi, 7-uy.

**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATIONS OF
THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN
NAMANGAN ENGINEERING AND TECHNOLOGICAL INSTITUTE**

**"Faculty of Chemical Technology Department of Chemistry"
November 7-8, 2023 holds the Republican scientific and practical conference
with the participation of foreign scientists**

**"CURRENT PROBLEMS OF EDUCATION, SCIENCE AND PRODUCTION"
INFORMATION LETTER**

A republican scientific-practical conference on the topic **"Actual problems of education, science and production"** is being organized at the Namangan Institute of Engineering and Technology. The scientific and practical conference will be held on **November 7-8, 2023** at the Faculty of Chemical Technology of the Namangan Institute of Engineering and Technology.

The status of the conference - it is planned to be held on the scale of the Republic with the participation of foreign scientists.

The conference is related to scientific areas in the field of chemistry, the importance and effectiveness of the use of innovative teaching methods in pedagogy, research, engineering and technology areas and other areas, improving the pedagogical skills of a teacher, topical issues of education, scientific research, production, technology, engineering and other areas of innovation and exchange of experience.

It is planned to prepare conclusions and proposals on the solutions of scientific research conducted in higher educational institutions of our republic.

Employees engaged in scientific activities in the field of chemistry and chemical technologies of higher educational institutions and research institutions of our republic are invited to the conference.

The scientific-practical conference will be held in the following branches:

1. Chemistry of organic and macromolecular compounds.
2. Problems and solutions of inorganic and analytical chemistry.
3. Theoretical chemistry: quantum and computer chemistry, physical chemistry and spectroscopy.
4. Synthesis of functional materials and applied research.
5. Pedagogical technologies and innovations in chemical education.

REQUIREMENTS FOR OFFICIAL CONFERENCE LECTURES

Working languages of the conference: Uzbek, Russian and English. Theses are prepared in Microsoft Word text editor in A4 format.

Each thesis should not exceed 3 pages, and should be written in Times New Roman font, 14 kegel, line spacing 1.5 spaces, leaving 2 cm from the top and bottom of the pages, 1.5 cm from the right and 3.0 cm from the left. . After the title, the author(s) name, first and last name, place of work and e-mail are indicated with 1 space, then annotations and keywords are given in Uzbek, Russian and English languages,

main text with 1 space, conclusion, recommendations and a list of literature is provided at the end of the article with 1 space.

The content of the thesis should correspond to the theme and directions of the conference, it should be based on relevance, analysis, and practical recommendations should be given. If the text contains tables and figures, they should be numbered. ("Table 1" is written in bold letters).

Numbering of formulas, formulas, theorems, lemmas, results and references to literature should be written in square brackets, that is, they should not be placed automatically. The names of the submitted files should be written in Latin letters with the first author's last name and the corresponding branch number (for example, Soliyev M_3.doc).

The author is responsible for the opinions expressed in the text, the ideas reflected in statistical data, as well as for the orthography of the text. The organizing committee has the right not to accept theses that are sent after the deadline or that do not comply with the sample preparation procedure. Organizational contribution of the conference and publication costs of the collection of materials are set at 30,000 soums per thesis. Payment: 9860 1701 1346 5182 (Soliyev M) is accepted by digital card. Authors can send payment receipt to +99888-115-04-05.

Deadline for submission of articles: October 30, 2023.

To participate in the conference, abstracts should be sent to the organizing committee by the following e-mail: e-mail: muhammadbey@mail.ru. For information, you can contact the coordinator Azizov Vokhidkhuja (tel. +99888-115-04-05).

Address: 7 Kasansay street, Namangan city, 160115, Republic of Uzbekistan.

**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И
ИННОВАЦИЙ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН
НАМАНГАНСКИЙ ИНЖЕНЕРНО-ТЕХНОЛОГИЧЕСКИЙ ИНСТИТУТ**

«Факультет химической технологии кафедра химии»
7-8 ноября 2023 года проводит Республиканскую научно-практическую
конференцию с участием зарубежных учёных

**«АКТУАЛЬНЫЕ ПРОБЛЕМЫ ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И
ПРОИЗВОДСТВА»**

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

В Наманганском инженерно-технологическом институте организуется республиканская научно-практическая конференция на тему **«Актуальные проблемы образования, науки и производства»**. Научно-практическая конференция состоится **7-8 ноября 2023 года** на химико-технологическом факультете Наманганского инженерно-технологического института.

Статус конференции - планируется проведение в масштабах Республики с участием зарубежных ученых.

Конференция связана с научными направлениями в области химии, важностью и эффективностью использования инновационных методов обучения в педагогике, научно-исследовательском, инженерно-технологическом направлениях и других областях, повышению педагогического мастерства учителя, актуальным проблемам образования, обсуждаются научные исследования, производство, технологии, машиностроение и другие области инноваций и обмена опытом.

Планируется подготовить выводы и предложения по решениям научных исследований, проводимых в высших учебных заведениях нашей республики.

На конференцию приглашаются сотрудники, занимающиеся научной деятельностью в области химии и химических технологий высших учебных заведений и научно-исследовательских учреждений нашей республики.

**Научно-практическая конференция пройдет по следующим
направлениям:**

1. Химия органических и высокомолекулярных соединений.
2. Проблемы и решения неорганической и аналитической химии.
3. Теоретическая химия: квантовая и компьютерная химия, физическая химия и спектроскопия.
4. Синтез функциональных материалов и прикладные исследования.
5. Педагогические технологии и инновации в химическом образовании.

ТРЕБОВАНИЯ К ТЕЗИСАМ ДОКЛАДОВ

Рабочие языки конференции: узбекский, русский и английский. Тезисы оформляются в текстовом редакторе Microsoft Word в формате А4.

Каждый тезис не должен превышать 3 страниц и должен быть написан шрифтом Times New Roman, кегеля 14, междустрочный интервал 1,5 интервала, отступ 2 см от верха и низа страниц, 1,5 см справа и 3,0 см слева. После заголовка через 1 пробел указываются имя автора(ов), имя и фамилия, место работы и адрес электронной почты, затем даются аннотации и ключевые слова на узбекском, русском и английском языках, основной текст через 1 пробел, заключение, рекомендации и список литературы приведены в конце статьи через 1 пробел.

Содержание тезисов должно соответствовать теме и направлениям конференции, в его основе должна быть актуальность, анализ, должны быть даны практические рекомендации. Если текст содержит таблицы и рисунки, они должны быть пронумерованы. ("Таблица 1" выделена жирным шрифтом).

Нумерацию формул, теорем, лемм, результатов и ссылок на литературу следует записывать в квадратных скобках, т. е. они не должны ставиться автоматически. Названия представляемых файлов должны быть написаны латинскими буквами с указанием фамилии первого автора и соответствующего номера филиала (например, Солиев М_3.doc).

Автор несет ответственность за мнения, высказанные в тексте, идеи, отраженные в статистических данных, а также за орфографию текста. Оргкомитет вправе не принимать тезисы, присланные после установленного срока или не соответствующие порядку подготовки образцов. Организационный взнос конференции и расходы на издание сборника материалов установлены в размере 30 000 сумов за тезис. Оплата принимается через пластиковую карту: 9860 1701 1346 5182 (М.Солиев). Квитанцию об оплате авторы могут отправить на номер +99888-115-04-05.

Крайний срок подачи статей: 30 октября 2023 г.

Для участия в конференции тезисы необходимо направить в оргкомитет по следующему электронному адресу: e-mail: muhammadbey@mail.ru. За информацией можно обращаться к координатору Азизова Вохидхужа Зохид углы (тел. +99888-115-04-05).

Адрес: Республика Узбекистан, 160115, г. Наманган, улица Касансайская, 7.